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od reda~cj! 
Włamania do piwnic. Włamanie do jednego z przedszkoli. Ostatnio napad z bronią w ręku . Jak żyć 
ze świadomością zagrożenia własnego bezpieczeństwa? Mimo kłopotów kadrowych policja wszel
kimi sposobami walczy z przestępczością w naszym mieście . Czy jednak zawsze zdąży na czas? 
Czy posiada wystarczające siły i środki, aby należycie zadbać o nasze bezpieczeństwo? Czy w 
swojej działalności może liczyć na straż miejską? Czy miejscowa policja wspólnie ze strażą 
miejską nie mogłaby tworzyć jednej, zwartej i silnej jednostki? O NASZYM BEZPIECZEŃSTWIE 
chcemy rozmawiać z Czytelnikami oraz zainteresowanymi stronami, a więc policją i strażą miej
ską. Jak oceniają Państwo bezpieczeństwo w mieście? Czekamy na Wasze telefony i listy. 

TYDZIEŃ Z GŁOWY 

<$" Radni powiatu polkowickiego 
podjęli decyzję o wysokości swo
ich diet. Za podstawę ich nali
czania uznano najniższe wyna
grodzenie w kraju. czyli 650 zlo
tych. Zryczałtowana dieta prze
wodniczącego i członków zarzą
du wyniesie 200% tej kwoty. Zwy
kli członkowie będą mieli 120 a 
przewodniczący komisji 140 pro
cent podstawy. 

<r Ostatnie stanowisko NSA wy
rażnie wskazuje. że kolegium od
woławcze samodzielnie musi 
podjąć decyzję w sprawie inter
pretacji prawnej w toczącym się 
sporze dotyczącym wyrobisk gór
niczych. Tymczasem z treści uza
sadnienia kolegium legnickiego 
wynika. że nie ma ono wątpliwo
ści co do tego. że wyrobiska gór
nicze powinny być traktowane 
jako budowlane i tak samo opo
datkowane. 

<'I- Zgodnie z projektem uchwa
ły Rady Miejsklej 1 września bie
żącego roku szkoły podstawowe 
w Suchej Górnej i Tamówku znik
ną z oświatowej mapy naszej gmi
ny. 

'7 W ubiegłym tygodniu Towa
rzystwo Miłośników Polkowic pod
czas I Walnego Zebrania ukon
stytuowało się . Wybrano władze 
oraz przyjęto wnioski dotyczące 
promocji Towarzystwa. Pierw
szym prezesem TMP został jego 
główny inicjator i pomysłodawca 
Roman Tomczak. 

_ Reprezentacja SP-4 podczas 
lekkoatletycznych mistrzostw Dol
nego $Iąska młodzików wywal
czyła tytuł mistrzowskl w klasyfi
kacji drużynowej . 

'7 Po kilkuletniej przerwie w gro
nie najlepszych modelarzy zna
leżli się również reprezentanci Po
Ikowic. W minioną sobotę do 
domu powrócili z nagrodami Zbi
gniew Waciński . Mariusz Kuchar
czyk i Paweł Curlej. 

Ani się obejrzeliśmy, Jak zmienila się nam urzędnicza i procedu
ralna rzeczywistość. Od 1 stycznia rozpoczął bowiem funkcjonowa
nie w naszym życiu Powiat Polko wieki. Szczególnie kto miał coś do 
załatwienia, zwłaszcza w pierwszych dniach działalności nowych struk
tur administracyjnych, mógł poczuć się lekko zagubiony. Wszystko 
przez to, że podzielone zostały kompetencje I zadania. Co kiedyś 
za/atwłaliśmy w Gminie, być może teraz i z tą samą sprawą, będzie
my musieli udać się do Powiatu. W związku z naszą (czytaj: peten
tów) niewiedzą, mnożyć się mogą nasze pomy/kl, pukanie do niew/a
ściwych drzwi i wędrówki od urzędnika do urzędnika. 

Na szczęście dla Polko wic oba urzędy, gminny i powiatowy, p%
żone są w bezpośredniej bliskości. Niczego to jednak nie tłumaczy. 

Chcąc ulżyć wszystkim. którzy wcześniej lub póżnieJ być może 
będą musieli coś za/atwlać w "magistracie", a także urzędnikom 
i urzędniczkom, od niniejszego numery proponujemy cyk/ 

CO WIECIE O POWIECIE? 
z Aadzieją odnalezienia się w nowej rzeczywistości. Przede wszystkim 
jednak uzyskania odpowiedzi na nurtujące Was pytania. W kolejnych 
odcinkach zaprezentujemy zakresy zadań i obowiązków poszczególnych 
urzędów i wydziałów. 

Mamy nadzieję. że w jasny i prosty sposób wypełnimy informacyjną 
lukę oraz. że dzięki nam nie zginiecie Państwo w gąszczu urzędniczych 
drzwi. Pomożemy Wam znaleźć te właściwe. 

Zacznijmy od Spraw Obywalelskich. 
Swoje ustawowe zadania i powinności powiatowy szczebel samorządno

ści realizuje poprzez urząd Starostwa Powiatowego. W urzędzie przy ulicy 
Górnej istnieje także Dział Spraw Obywatelskich . Do jego zadań należą 
między innymi; 
- nadzór nad stowarzyszeniami, 
- prowadzenie spraw związanych z obronnością I poborem do wojska. 
- rozszerzanie zmiany obywatelstwa na dzieci. 
- przyjmowanie podań o nadanie lub zmianę obywatelstwa. 
- udzielanie zezwoleń na zbiórki publiczne. 
- przyjmowanie oświadczeń o wyborze lub odzyskaniu obywatelstwa. 

oraz wszelkie sprawy dotyczące zmiany imion i nazwisk, jak i ustalania 
ich prawidłowego brzmienia. 

Dla porównania i prawidłowego zrozumienia podajemy również zakres 
kompetencji Wydzialu Spraw Obywatelskich Urzędu Gminy. Jak wynika 
bowiem z powyższego wyk zu. nie wszystko jesteśmy w stanie załatwić w 
Powiecie. Część zadań z zakresu spraw obywatelskich pozostala w dal
szym ciągu w gminie. 
I tak na przykład załatwiamy tam sprawy związane z: 
- dowodem osobistym i ewidencją pobytu ludności . czyli w sprawiach 

tak zwanych meldunkowych. 
- wnioskiem o przyznanie paszportu i po jego odbiór. 
Ponadto Wydzial Spraw Obywatelsklch Urzędu Gminy zajmuje się ; 

- ewidencjonowaniem pobytu obcokrajowców. 
- prowadzeniem spraw obronnych. 
- prowadzeniem spraw wojskowych. 
- ochroną przeciwpożarową na terenie gminy. 
- nakładaniem świadczeń na rzecz obrony kraju. 
- prowadzeniem spraw Obrony Cywilnej 
W oczekiwaniu na Państwa pytania i wątpliwości informujemy, że już za 
tydzień kolejny odcinek z t go cyklu. 

(red) 

RedaRtor me zeVIj 
Amrzej Leen 
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MIEDZIOWY TYGIEL 

<r Dobiega końca budowa fabry
ki najnowszej generacji materia- ' 
łów wybuchowych na terenie po
radzieckiej bazy w Duninowie. Pro- I 

I dukowane w niej będą tzw. emul
syjne materiały wybuchowe. któ
rych największym atutem Jest bez
pieczeństwo zarówno jeśli cho 
o ich produkcję. jak I wykorzys 
nie. Jej właścicielem jest niemiec
ki potentat w tej branży West 
Spring oraz KGHM Polska Miedż 
SA Oficjalne otwarcie fabrykl pla-

I nowane Jest w marcu tego roku. 

<I" Na 15 marca zaplanowane zo-

I 
stało kolejne posiedzenie Rady 
Nadzorczej KGHM Polska Miedź 

I 
S.A. Prawdopodobnie jednym z 
głównych tematów obrad będzie 
kryzysowa sytuacja w firmie. zwią
zana z utrzymującą się od kilku
nastu miesięcy bardzo niską ceną 
miedzi na światowych rynkach. 
Omawiane będą także niezbędne 
działania . Zarząd Polskiej Miedzi 

I przygotowuje specjalny plan anty
kryzysowy. 

<II' Centrum Badawczo-Projekto
we Miedzi Cuprum we Wrocławiu, 
wchodzące w skład miedziowego 
holdingu. przejęło sprawę budowy 
kaplicy w pokładach soli ZG .Po
Ikowice-Sięroszowice". Na 
skach kreślarskich CBPM Cup 
znajdują się aktualnie mateńaly 
związane z projektowaniem tak 
zwanej trasy wycieczkowej. 

<r Według przewidywań makle
rów francuskiego banku Socie'te 
Generale Securities notowania 
akcji Polskiej Miedzi przekroczą 
przeciętną wielkość wskaźnika 
WIG co najmniej o 15 procent. 

I Zdecydowanie więc radzą kupo
wać akcje KGHM. 

_ Kombinacka spółka Aquakon
rad z Iwin zamierza dostarczać 
wodę mieszkańcom Lubina. To 
fakt. źe woda z Iwin jest świeższa 
i zdrowsza. Pod pomysłem gotowi 
są podpisać się przedstawiciele 
zarządu miasta i Aquakonrada . 

l Obie strony czekają na stanowi
sko Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji. O 

I wszystklm zadecyduje rachunek 
ekonomiczny - cena za metr sze
ścienny. 

Zebrał: (ale) 
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W kronikach szkolnych 
zapisano, że w latach 
1948/49 naukę w murach 
tej szkoły rozpoczęli 
pierwsi uczniowie. Z tego 
prostego zapisu wynika, 
że właśnie w tym roku SP 
w Suchej Górnej obcho
dzi jubileusz pięćdziesię
ciolecia istnienia. 
Na wiosnę zaplanowano 
skromne uroczystości 
rocznicowe. 
Wszystko wskazuje jed
nak, że będzie to ostatnia 
jakakolwiek uroczystość 
tej placówki. We wrześniu 
tego roku szkoła zostanie 

ikwidowana. Projekt 
uchwały w sprawie planu 
lokalizacji sieci szkół pod
stawowych i gimnazjum 
zakłada m.in. likwidację 
szkół w Suchej Górnej i 
Tarnówku. Decyzja w tej 
sprawie prawdopodobnie 
podjęta zostanie podczas 
najbliższej sesji Rady 
Miejskiej, która odbędzie 
się 26 lutego.(tekst przy
gotowano do druku dwa 
dni wcześniej) 

W projekcie uchwały 
proponuje się utworzenie 
od 1 września 1999r. czte
rech szkół podstawowych 
ześcioklasowych, w tym 
~-4 do wygaszenia. Po

zostanie integracyjna pod
sta\ ówka w Jędrzychowie 
oraz powstanie jedno gim
nazjum dla całej gminy. 
Projekt wspomnianej 
uchwały zakłada likwida
cję szkół podstawowych w 
Suchej Górnej i Tarnów
ku. Powodem likwidacji 
tych ostatnich jest zbyt 
mała liczba uczniów. 
Obecnie w Suchej Górnej 
w ośmiu klasach naukę 
pobiera 98 uczniów. Po
nadto w oddziale zerowym 
znajdUje się 11 dzieci, a 
w pierwszej klasie jedynie 
sześciu uczniów. Analiza 
demograficzna uczniów 

Likwidacja na 50-lecie? 
tej placówki przeprowa
dzona na podstawie da
nych z biura ewidencji lud
ności jest jednoznaczna. 
W przyszłym roku szkol
nym do zerówki trafi jedy
nie pięciu sześciolatków. 
Natomiast w roku szkol
nym 1999/2000 ogółem w 
sześciu klasach uczyłoby 
się 73 uczniów. W rok 
później liczba ta spadłaby 
do 67. - Szkoła bez 
uczniów nie może istnieć 

- komentuje te dane Ry
szard Majewski, dyrektor 
szkoły - Oczywiście w tak 
małych klasach też moż
na prowadzić nauczanie. 
Oznaczałoby to jednak ko
nieczność łączenia klas, 
co byłoby ogromną krzyw
dą dla dzieci. Od pięciu 
lat spada liczba uczniów 
w Suchej Górnej. Przez 
ten czas nie wprowadzo
no łączonych klas tylko 
dlatego, że Urząd Gminy 
pokrywał straty wynikają
ce ze wzrastających kosz
tów funkcjonowania szko
ły. 

Ryszard Majewski od 
15 lat uczy w Suchej Gór
nej, a od 10 jest dyrekto
rem miejscowej szkoły. Tu 
również jako nauczyciel
ka pracuje jego żona. 
Obojgu grozi więc utrata 
dotychczasowego miejsca 
pracy. - Nie ukrywam, że 

ostatnio coraz częściej 
zdarzają mi się nieprze
spane noce - mówi dyrek
tor Majewski, którY mimo 
trudnej sytuacji jakby po
godził się z losem - Na
uczyciele mają mi za złe, 
że z takim spokojem pod
chodzę do tej sprawy. Je
stem jednak realistą i nie 
sądzę, żeby finansowano 
szkołę, w której nie ma 
uczniów. Dziś o wszystkim 
decyduje rachunek ekono-

miczny. 
Utratą pracy zagrożo

nych jest także 12 nauczy
cieli oraz 11 pracowników 
administracji, która dodat
kowo obsługuje szkoły 
wiejskie w Jędrzychowie i 
Tarnówku zabezpieczając 
dowożenie dzieci do szkół. 

W przeciwieństwie do 
dyrektora, nauczyciele 
traktują sprawę bardzo 
emocjonalnie. Irena Moty
ka, rusycystka, pracuje tu 
od trzynastu lat. Sama 
utrzymuje dwójkę dzieci, 
z których jedno w przy
szłym roku rozpocznie 
studia. 
- Obecna sytuacja kom
pletnie zachwiała moje do
tychczasowe życie. Do 
szkoły w Suchej Górnej 
przyjechałam z nadzieją 
dotrwania do emerytury. 
Teraz grozi mi zwolnienie, 
a co gorsza nie wiem czy 

znajdę zatrudnienie w in
nej placówce. 

Większość 'nauczycieli 
ma ponad dziesięcioletni 
staż pracy. Każdy z nich 
posiada pełne kwalifikacje 
nauczycielskie. Ich zda
niem gmina powinna za
pewnić wszystkim nowe 
miejsca pracy. 

Podczas rozmowy na
uczyciele wspominają 
również o swoich wycho
wankach. 

- W szkołach miejskich 
te dzieci zginą - mówi je
den z nich - One pocho
dzą ze specyficznego śro
dowiska. Tutaj miały za
pewnioną pełną opiekę. W 
jednej z klas podczas lek
cji dzieci miały opisać 
swoje marzenia. Nic im 
nie sugerowano, a mimo 
to napisały, że ich marze
niem jest pozostanie w do
tychczasowej szkole ... 

Spośród trzech wiej
skich szkół pozostanie tyl
ko jedna, ta w Jędrzycho
wie. W przeciwieństwie do 
krajowych tendencji, pla
cówki tej nie dotyka pro
blem spadającej liczby 
uczniów. Obecnie kształci 
się tam 173 młodych lu
dzi. W 2002 roku naukę w 
pierwszej klasie rozpocz
nie 28 dzieci. Co ciekawe 
to w klasach integracyj
nych liczba uczniów nie 
przekra'Jza 20 osób. 

Warto przypomnieć, że 
szkoła w Jędrzychowie 
jest jedyną integracyjną 
placówką na terenie gmi
ny i powiatu. Jej dyrektor 
Edward Skowron starał 
się o utworzenie gimna
zjum dla niepełnospraw
nych dzieci. Pomysł został 
odrzucony ze względów 
ekonomicznych. 

(mac) 
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W odpowiedzi na lisI pana 
Adama z ulicy Ociosowej oraz 
licznych głosów mieszkańców 
naszego miasta, pragnę poin
formować, że ąnkieta dotyczą
ca eksploatacji w filarze ochron
nym miasta Polko wice upewni
ła gminę o koniecznoścI wyda
nia negetywnej opinii dotyczą
cej zmiany systemu eksploata
cji pod miastem. Poza niepew
nościami natury technicznej co 
do zmodyfikowanego systemu 
eksploatacji, duże znaczenie 
ma opinIa mieszkańców zwią
zana z uciążliwością zamiesz
kiwania terenu gómiczego. 

25 września 1998 roku od
było się posiedzenie Komisji 
Ochrony Powierzchni przy Wy
ższym Urzędzie Gómiczym na 
sesji wyjazdowej w ZG .Rud
na", na które zostali zaproszeni 
przedstawiciele Urzędu Gminy 
Polko wice. Na posiedzeniu, 
dzięki wielkiemu zaangażowa
niu Burmistrza Gminy Polkowi
ce przy poparciu ze strony 
mieszkańców (m.in.: udziałem 
ponad 1700 osób w ankiecie, z 
czego zdecydowana większość 
bo aż 1460 osób opowiedzialo 
się przeciw wdrożeniu nowego 
systemu eksploatacjO Komisja 
Ochrony Powierzchni zaopinio
wale pozytywnie nowy system 
eksploatacji, jednak pod pew
nymi warunkami. Jednym z tych 
warunków jest powołanie do 
życia zespołu porozumiewaw
czego, w którego skled wcho
dzą przedstawiciele OUG we 
Wrocławiu, KGHM Polska 
Miedt SA w Lubinie, KGHM 
Polska Miedź SA OIZG .Rud
na" oraz Urzędu Gminy Polko
wice. Zespól ten ma za zada
nie wspólne rozwiązywanie pro
blemów związanych z eksplo
atacją w rejonie miasta Polko
wice. 

Pozytywne zaopiniowanie 
przez Komisję Ochrony Po
wierzchni ww. systemu eksplo
atacji nie wiąże się z wdroże
niem go w życie, Decyzję o 
wprowadzeniu nowego systemu 
podejmie OUG we Wrocławiu. 
Nowy system nie zostal dotych
czas wprowadzony do Planu 
Ruchu Zakładu Gómiczego 
.Rudna·, 

Chcę jednocześnie nadmie
nić, że Gmina Polkow/ce pomi
mo bardzo szczupłego budżetu 
zabezpieczyła środki na zakup 
sprzętu do stałego monitoringu 
drgań gruntu i wychyleń budyn
ków wielokondygnacyjnych. 

Osobom zainteresowanym 
szczegółowych informacji udzie
li Kierownik Działu Ochrony Te
renów mgr inż. Maria Sączkow
ska lub Pełnomocnik Burmistrza 
ds. Gómiczych mgr Inż. Tomasz 
Kuziemka. 

Tomasz Kuziemka 

Z BRONIĄ PO KONIAK 
W ubiegłym tygodniu w Polkowicach miał miejsce napad z bronią w 

ręku. Około godziny 2000 dwóch zamaskowanych mężczyzn w wieku około 
20-25 lat weszło do sklepu .Łakoć' przy ul. Górników. Jeden w kominiarce, 
drugi z twarzą zasłoniętą szalikiem sterroryzowali ekspedientki. W tym 
celu utyli pistoletu I noża , Po z.astraszeniu zabrali z kasy niewielką ilość 
pieniędzy oraz ... dwie butelki koniaku. Powiadomiona o tym zdarzeniu 
polkowicka policja wszczęła natychmiastowe dochodzenie w tej sprawie. 
Z policyjnych danych wynika, że od dłuższego czasu po terenie byłego 
województwa legnickiego przemieszcza się kilku osobowa grupa. Dokona
ła ona wielu rozbojów i napadów. Na szczęście wszystko wyjaśniło się 
kilka dni temu. Wspólne działania policji z Lubina, Głogowa i Polkowic 
doprowadziły do zakończenia ich procederu. Przy kolejnej próbie napadu 
bandyci zostali przyłapani na gorącym uczynku. Grupa przestępców, w 
tym ci z napadu na .Łakocia", została tymczasowo aresztowana. Teraz 
wszyscy czekają na proces . Przy tej okazji otrzymaliśmy z komendy po
wiatowej policji w Polkowicach informację o zatrzymaniu dwóch sprawców 
licznych włamań do piwnic przy ul. 
Miedzianej . Z udowodnieniem ich 
winy nie będzie większych proble
mów, jako że przy zatrzymanych 
znaleziono rzeczy pochodzące z 
wcześniejszych kradzieży. Oprócz 
nich aresztowano również trzech 
nieletnich, którzy mają na swoim 
koncie około 40 włamań do piwnic. 
W tej sprawie prowadzone jest rów
nież postępowanie . W tak zwanym 
międzyczasie dokonano również 
włamania do jednego z miejskich 
przedszkoli. 

Mimo kłopotów kadrowych po
licja daje sobie radę z przestęp
czością w naszym mieście , Czy jednak zawsze zdąży na czas? Czy 
posiada wystarczające siły i środki, aby należycie zadbać o bezpieczeń
stwo mieszkańców? Czy nie można byłoby połączyć oddzielnie działające 
jednostki miejskiej straży i policji w jedną silną grupę? 

O NASZYM BEZPIECZENSTWIE 
chcemy rozmawiać z Czytelnikami, jak i zainteresowanymi stronami -
policją i strażą miejską. Co Państwo sądzą o tym. Czekamy na Wasze 
telefony i listy. (ale) 

Wszystko O orłach 
Blisko stu czlonków Komitetu Ochrony Orlów uczestniczyło w IV Zjeździe 

KOO, który odbył się w Auli Forum miejscowego polkowickiego Zespołu Szkół . 
Podczas dwudniowych obrad zaakceptowano dzialalności Komitetu w 1998r. 
oraz przyjęto plan pracy na rok bieżący. Spotkanie bylo również okazją dla 
licznie zebranych autorytetów polskiej ornitologii i biologii. ~o przedstawieni~ 
interesujących wykładów na temat ochrony ptaków drapleznych w Polsce I 

oceny stanu populacji. . 
Komitet Ochrony Orłów Jest organizacją pozarządową zajmującą Się ochro

ną przyrody, a szczególnie ptaków drapieżnych . Istnieje od osiemnastu lat. 
prowadząc wielotorową działalność . Zajmuje się m. in. monitoringiem ptaków, 
tworzeniem stref ochronnych, a także promocją programów edukacyjnych. 
Przez ostatnie trzy la\a w ramach programu .Ochrona orłów i innych rzadkich 
ptaków drapieżnych w Polsce" Komitet skontrolował ponad 1300 stanowisk 
siedmiu gatunków ptaków ze szczególnym uwzględnieniem orła bielika, najpo
tężniejszego w Polsce ptaka drapieżnego . 
- Staramy się kontrolować możliwie jak najszerszą populację tych ptaków. Nie 
jest to prosie. Do tego celu potrzebna jest cale armia ochotników· wyjaśnia 
Tadeusz Stawarczyk, ornitolog z Uniwersytetu Wrocławskiego - Zwłaszcza, 
że w ostatnich latach popu/ac ja oriów bielików wyratnie wzrosla. Ich liczbę 
szacuje się na około 500 par. . 

Wiele uwagi członkowie KOO przykładają również do orla rybołowa . Mimo, 
że gatunek ten objęty jest ochroną. rybacy i właściciele stawów nagminnie go 
tępią. Monitoring wykazał zmniejszającą się liczbę stanowisk rybołowa na 
terenie kraju. 
- Ciągle gatunek ten postrzegany jest jako szkodnik. W rzeczywistości spełnia 
on bardzo pożyteczną rolę w środowisku - dodaje Tadeusz Stawarczyk. 

W bieżącym roku program ochrony orlów będzie kontynuowany. Przewi
duje się prowadzenie monitoringu orla przedniego i sześciu innych rzadkich 
gatunków ptaków drapieżnych . Komitet zamierza również wspólnie z pokrew
nymi organizacjami z Ukrainy i Słowacji stworzyć międzynarodową grupę 
zajmującą się ochroną i monitoringiem drapieżnych ptaków na terenie Karpat. 
Gospodarzami zjazdu był miejscowy Urząd Gminy oraz dyrekcja Przemkow
skiego Parku Krajobrazowego. 
- Organizacja tego typu spotkań znajduje się w strategii promocji gminy -
wyjaśnia Gabrieła Baranowska, kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarcze
go UG - poprzez zjazd pragnęliśmy zwrócić uwagę na Przemkowski Park 
Krajobrazowy, jako obszar posiadający wiele walorów przyrodniczych I tury
stycznych. 

Warto dodać, że na terenie Przemkowskiego Parku Krajobrazowego znaj-
dują się dwie pary bielików. (mac) 

Polkowicki Klub Radnych 
Sojuszu Lewicy Demokratycznej 

Redaktor Naczelny 
Informatora Polkowickiego 

Pan Andrzej Lech 
W Informatorze Polkowickim z 

dnia 5.02.1999 roku ukazal się ar
tyku/ pt .• Budtetowe umundurowa
nie" , z treści którego wynika, iż to 
relacja z obrad sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 29. 01. 1999 roku. 
Będąc uczestnikiem tejże sesji i rad
nym SLD nie mogę się zgodzić z 
większością zawartych w artykule 
informacji i stwierdzam , co nastę
puje: 
1. Radni SLD nie próbowali: .. wy
rzucić" z porządku obrad sprawoz
dania z pracy Komisji Rewizyjnej 
za rok 1998, lecz jedynie przesu
nąć termin jego przyjęcia, gdyż to , 
które zostalo podczas sesji przed
stawione nie spełniało wymogów 
zawartych w Statucie Gminy 
(Rozdz.IV,§ 43 pkt.2). 
2, Co do zarzutu: • ... nieznajomości 
obowiązujących procedur w 
cach stałych komisji, jak i sa . ; 
Rady" informuję autora artykulu , 
te w Uchwale Nr XXl200/96 rady 
Miejskiej w Polko wicach z dn. 
27. 06. 96r. (Statut Gminy) w § 16 
pkt.2 zapisano: .. O sesji zwyczaj
nej powiadamia sle radnych najpóź
niej na 7 dni przed usta/onym ter
minem obrad z przedstawieniem 
projektu porządku sesji, projektów 
uchwał i innych niezbednych mate
rialów związanych z przedmiotem 
obrad .. Stwierdzam, że przedsta
wione sprawozdanie pozbawione 
było powyższych materiałów. W 
kWestii znajomości zasad prac w 
komisjach stałych nadmieniam, że 
w §30 pkt.1 zapisano,iż jednym z 
zadań tychże komisji jest opiniowa
nie i rozpatrywanie spraw przeka
zanych komisji przez Radę oraz 
przez członków komisji. W tym miej
scu informuję, że w komisjach SLD 
mieli zastrzeżenia do sprawozda
nia, czego potwierdzeniem by/o gło
sowanie nad zmianą porządku 
rad, gdzie kilku radnych z po 
mienia wstrzymało sie od glosowa
nia . 
3. Krytyka pod adresem radnych 
SLD wyrażona przez radnego Mar
ka Buczmę, nie warta jest komenta
rza, gdyz bez wzgledu na obecność 
mass mediów radni Sojuszu zawsze 
głośno, otwarcie i zgodnie przed
stawiali i będą przedstawiać swoje 
argumenty, mające na celu dobro 
mieszkańców naszej gminy. 
4. Ad vocem autora artykułu po
zwolę sobie zaproponować, by do
kładnie zapoznał się ze skledem 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w 
Polko wicach i nie zmlenial bez zgo
dy radnego z A WS-u Jego orienta
cji politycznej. 

Ze swej strony zapewniam, że 
radni SLD są zawsze przygotowani 
do Sesji Rady Miejskiej, czego au
torowi - jako piszącemu artykuł z 
pozycji obserwatora - niestety za
brakło. Z poważaniem 

Radny SW 
Andrzej KulczycJci 
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"Renata" 
ul. Górników 31, ul. K.B.Kominka 5H 

AKTUALNOŚCI 

I 
GPrzy zakupie dużego opakowania pieluszek PAMPERS - pakiet chusteczek higienicznych TEMPO lub CHIPSY PRINGElS - GRATIS!!! 
~ Przy zakupie proszków V/Z/R, AR/EL, BOLO i TlX w foliowych opakowaniach - mydełko CAMAY - GRATIS!!! 

NOWOŚĆ!!! NOWOŚĆ !l' 
Cała linia pielęgnacyjna kosmetyków firmy MATIS. Proponujemy kartę Cala linia pielęgnacyjna i upiększająca kosmetyk6w 

stałego klienta na zakup produktów tej linII z RABATEM!I! firmy LUMEN E. 
Dotychczasowa, szeroka gama kosmetyków upiększających została Z a p .. as zalTI y do s kOT:ZYS ca n i a 

poszerzona również o kosmetyki firmy MAX FA eTOR z GO cygo d n i o'-Ve.go 1T\.a kij aż u . 

Serdecznie zapraszamy do skorzystania :I! naszej oferty promocyjnej, a także do zapoznania się z aktualnymi 
cenami produktów zamieszczonych w wydawanej co miesiąc gazetce. 

(fi)@QJ1D@ ci io @ 

RENAULT 
A'.'lt.aca 

!24hJ 

RENAULT 
TO PEŁNIA ZYClA 

Firma Górny-Poczynek s.c. 
59-300 Lubtrt. ul Słow1anska 23·25 

leI. (076) 844-11-11.8-«-45-51 
fax. (076) 842-17-25 

IDZ. CZĘSCI ZAMIENNYCHI 

ISERWlsl 
NIE CZEKASZ, WYBIERASZ, 
PŁACISZ I ODJEŻDżASZ 

OKNA 
DRZWI 

ROLETYv 
WITRYNY' 

Ul. AUYŃS lEGO 1 
5 -320 O OllCE 
tej: (076) 845-24-01 
fax: (076) 845-44-81 

Tartak "WE "k/Glogowa 
of.ruJe usługi tartaczne w zakre.le. 
- więźpy dachowe - 5 
_ łaty dachowe DYn ........ '"'" 

- tarc 

tel. 833-11-60 
tel. 834-17-74 

kom. 0602-88-30-71 

AVO N 
Cosmetics p o I s k a 

zaprasza 

ŚWIAT Pl"Ę-I<NA 
* niepowtarzalna okazja obejrzenia 

pełnej oferty kosmetyków 

* pokazy makijażu 

* porady kosmetyczne 

* bezpłatne katalogi 

* konkursy z cennymi nagrodami 

* akcja Wielka Kampania Życia 

dnia 6 marca godz. 10°° - 15°0 
w Polkowicach - Zespół Szkół 

ul. Skalników 6 

WSTĘP WOLNY i 
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Ogłoszenia drobne 

- Części karoseryjne do zach. samochodów ciężarowych 

tel. kom:060156-34-90, tel:068 38-57-814 

- Przepisywanie tekstów, usługi informatyczne 

tel.kom: 0603 16-79-75 

- Korepetycje z matematyki - tel:845-32-85 

- Niemiecki, korepetycje, magister - tel :845-03-20 

- Korepetycje z fizyki - tel:847-45-44 

- Czysta woda dla Ciebie i Twojej rodziny- tel:845-49-12 

"..1J~/f n~ yta,~tJ.tlH)1J • 
ul. Rynek 26, (na przeciwko UG) 

tel. 847-48-94 
zaprasza od poniedziałku do czwartku 

oraz w niedzielę w godz. od 1000 do 21 00 

w piątki i soboty od 11 00 do 23°0 
(sobotnie wieczory przy świecach) 

Polecamy: 
obiady domowe, napoje, piwo, przekąski, 
hamburgery, frytki 
Organizujemy: 
imprezy okolicznościowe z pełną obsługą ~ 
(także u klienta), " ": 
Realizujemy: zamówienia telefoniczne :I 
:; dowozem na miejsce / 
A ponadto: / / 
pieczenie prosiaka, pieczenie indyka, / / ~ \" . 

Zapraszamy // 1;~...p 
/ 

Spółdzielnia Mieszkaniowa "Cuprum" w Po/kowi
cach u/.Skrzetuskiego 2 ogłasza przetarg nieograni
czony na " wykonanie prac kontrolno-pomiarowych po
legających na badaniu instalacji elektrycznej w 2a
kresie stanu sprawności połączeń osaprzętu, zabez
pieczeń i środków ochrony od porażeń, oporność 
izolacji przewodów oraz uziemień w budynkach 
mieszkalnych na osiedlu "Krupińskiego" w Po/kowi
cach". 

Termin realizacji - 90 dni 
Specyfikację istotnych warunków zamówienia w wyso
kości 10 zł .+VAT można odebrać w Dziale Remontowo -
Technicznym Spółdzielni Mieszkaniowej .Cuprum" uLKo
lejowa 24 Polkowice. 
Uprawniona do kontaktu z ofertami - Anna Piwońska / 
tel: 845-16-88 /. 

Termin złożenia ofert - 22.03. 1999r. do godz. 15.00 
Otwarcie ofert - 23.03 1999r o godz. 11.00 
w Dziale Technicznym Spółdzielni ul.Kolejowa 24 

W przetargu mogą wziąć udział oferenci którzy: 
1/ spełniają wymogi określone w specyfikacji istotnych 
warunków zamówienia. 
2/ spełniają wymogi określone wart. 22 ustawy o zamó
wieniach publicznych. 
3/ nie podlegają wykluczeniu z postępowaniem art. 19 
ustawy o zamówieniach publicznych 



ASTRA CLASSIC 
I 

PEŁNY PAKIET UBEZPIECZEN 
GRATIS! 

Tylko -w salonie OPLA 
----------------------------ZAPRASZAMy----------------------------

OP e WAJM-CAR - GŁOGÓW tel. (076) 833-70-80 do 83 
Sa/on- SerWis cZflnnfl: 
Pon - Pilft: 8 110 • 18"" 
Sobota: 9"" - 15"" 

NASZSTYL 
Oferuje do sprzedaży: 

~LASZCZE, KOSTIUMY, 
ZAKIETY, GARNITURY 

oraz 
SZYCIE NA MIARĘ 

a także: 
ręczniki, pościel, obrusy i inne 

59-320 PolkowIce, ul. Lipowa I.SJI.6 
cąDDe od 1.0·· do J. ... 

HURTOWNIA 

IIDRU CZEI(JJ 
oferuje: 

- druki księgowe, kadrowe, magazynowe 
- segregatory, pojemniki, 
- wyposażenie biur 
- artykuły zkolne (długopisy, ołówki, gurnki) 
- papier komputerowy 

(dowóz towaru wła nym tran portem) 

ul. Dąbrowskiego 5, Polkowice, tel. 845-33-12 
(obok "beczki ") 

Gabinet Kosmetyczny Julity Sejud 
przy ul. Lipowej 26/6 teL 845-10-80 

posiadający autoryzację finny BABOR 

Serdecznie zaprasza 
Panie, Panów i młodzież na szeroki wachlarz 
usług kosmetycznych między innymi 
proponujemy: 

• MANICURE, TIPSY - firmy ALESSANDRO, 
-TATUAŻ NAKLEJANY I MALOWANY, 
• SUPER SOLARIUM 
• NOWOŚĆ NA RYNKU KRAJOWYM: 

komputerowa aparatura do gimnastyki 
pasywnej, zabiegi modelujące sylwetkę. 

Masz problem z jędrnością swoje2o 
ciała. brakiem wcięcia w talii. 
obfitymi biodrami i udami. 
brzuszkami po porodzie. cellulitisem? 

Przyjdź. a efekty będą 
swarantowane. 

:- -
klIPor: PlerUJs~M zabieg ztym kupone~:uPQt 

50~lanfeJm y-upon 
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ZAKŁAD POGRZEBOWY 
"OSTATNIA POSŁUGA" 

- TRUMNY (sosnowe i dębowe), 
- PRZEWOZY (krajowe i zagraniczne), 
- KOMPLEKSOWE ZAŁA'IWIANIE 
FORMALNOŚCIPO RZEBOWYCH 
I CME TARNYCH. 

Polkowice, ul. Zachodnia 8 (obok Przychodni Stomatologicznej> 
telefon : 845-44-19 

calodobowe: (076) 833-24-09, 0601 55-35-06 

~m[1[]~ .......,~ - I 

~DmQl]@)~~ter*S~c~ I 
Systemy grzewcze, anitarne i gazowe 

PolltOUlice, ul. K.8.Xominlta 4, tel. (076) 845·11.23, tel. kum.: 0607 70-92-64 

~~[K(lffił[WJ 

m~~@~ 

Polkowice. ul. Rynek 16 
lelJfax (016] 845-34-19 

Volkswagen Group 

GŁOGÓW 
Aleja Kazimierza 

Wielkiego 6 
tel./fax 833-56-11 
serwis 833-17-89 

Volkswagen Group 

W LUBINIE 
UL.KILIŃSKIEGO 5 

TEL. 841-55-83 

Seat Cordoba w cenie od 36.690*,· 
• rok produkcji 1999r. 

Salon czynny od poniedziałku do piątku od 1000 do 17°0; 
soboty od 900 do 1500 
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5eLetr. 
Ile klllek powinno być. w ostatnim wagonie? 

Podaj tytl.(ł i oL/tora wiersza w którym bohaterami 
są warzywa, 

pocztowe z trzema prawidłowymi rozwiązaniami wezmą udział w losowaniu nagrody niespodzianki. Termin nadsylania lub dostarczania do 
kcji upływa 5 marca. Aby wybrać dla zwycięzcy odpowiednią nagrodę prosimy przy nazwisku podać wiek dziecka. 

MIlo nam donieść, że zwycięzcą łamigłówki z 12 lutego zostal Mateusz Gruchociak z ul. 11-go Lutego. Nagroda Jest do odebrania w sfedzlbie 

redakcji. Fundatorem nagrody jest Sklep zabawkowy TEWAS z ul. K.B.Komlnka 27 

Z Ż~CIn mlOOSZVCH SrCR Ta strona przeznaczona jest dla młodszych Czytelników. Na pozostałych pistemy o problemach dorosłych. 
1--_________ -,-__ Nigdy jednak dotąd nie poruszaliśmy Waszych spraw. Chcemy te zaległości nadrobić. Liczymy na Waszą 
współpracę. Piszcie o wszystkim, co wiąże się z codziennym życiem Waszej szkoły i klasy. Wiemy, że dzieje się wiele dobrego. Piszcie jednak i o tym 
co chcielibyście zmienić, ulepszyć, poprawić. Mamy nadzieję, że swoimi uwagami, spostrzeżeniami i propozycjami podzielą się także Wasi nauczycie
le. Czekamy na wasze sygnaty i propozycje. 

WIARA CZYNI CUDA' raz w naszych główkach mamy 
________ " jedynie wielki szum i zamęt. Co 

której klasy czy szkol Y. Ale te
byśmy byli razem. Jeżeli uda się 
coś z tym zrobić to proszę aby 
Pan nas powiadomił i teby na
sza pani tet przeszla z nami ... 

Przeglądając pamiętniki mo
jej mamy zatrzymałam się przy 
słowach: "Każdy, kto działa Je
dynie z myślą o sobie jest ska
zany na cierpienie. Działaj dla 
innych, aby cieszyć się wraz z 
nimi". Te słowa skłoniły mnie do 
napisania tego listu, choć do 
końca nie wiem, kto ma być jego 
adresatem. Postanowiłam więc 
wvsłać go do Redakcji Informa-

Piszę do Was nie tylko w 
imieniu własnym. Proszę o po
moc (. . .). Pani wychowawczyni 
poinformowala nas i naszych ro
dzicówo zmianach jakie czekają 
nas w związku z reformą oświa
ty Jesteśmy szkrabami i tak na
prawdę nie wiemy co to jest ta 
reforma (. .. ). Jedno wiemy, te 
nasza klasa w przyszłym roku 
nie spotka się w tym samym 
składzie. Jedni pójdą do SP-3, 
inni będą uczyć się w SP-2. Ta 
informacja nas przeraziła, a co 
najgorsze odebrała chęć do na
uki. Przez trzy lata nasza Pani 
uczyła nas tolerancji, szacunku 
do kolegów i koletanek ale 
przede wszystkim umiejętności 
zaakceptowania Mateusza, Pau
linki, Jurka ... takimi jakimi są na
prawdę. Wbrew pozorom w głę
bi serca uwielbiamy siebie. Zna
my swoje zalety i wady ( ... ). Te-

stanie się z nami za kilka mie
sięcy. 
Zwracamy się do Was kochani! 
Spróbujcie nam pomóc i prze
trwać w obecnym składzie. Na
szą wdzięczność wyrazimy w po
staci szeroko uśmiechniętej buzi, 

Kasia 

... Chodziliśmy ze sobą przez 
trzy lata. Robiliśmy wycieCzki i 

Pt()):ę () pt:ef1leJienie ca.fej 

nM:;ej ftFM~ 00 jeOltej d:;ftaf~ 

J{faJa 11M:;a Ga tO:o Jlę 

doświadczenia. Kiedy 
ktoś chciał coś poty
czyć, to od razu 28 
długopisów było w gó
rze. Kiedy ktoś czegoś 
n/e rozumiał, to od 
razu sobie tłumaczyli
śmy. Jeśli nas rozdzie
licie będziemy bardzo 
zawiedzeni ... 

Fu Bi i J:a Ilt~e. LP ol1ta~al11.~ 

c)oBie naw:a.jel11 w CeftcjacB 

i Itle cBcell1 y a.By n.M 

to:;cbeFollo. 

Wojtek 

.. Proszę wszyst
kich dorosłych o po
moc ... Nre chcemy być 
przeniesieni osobno 
do różnych szkół i 
klas. Nie motna roz
dzielać trzeciaków. 
Trzeciaki są jut dla 
siebie jak rodzina. 
Dlatego proszę po

~S9'4 

rozradowanych serduszek i do
brych stopni. 

Asia z kI. III 

Panie Burmistrzu! 
.. .Proszę aby nas nie rozdziela
no. Chciałabym aby wszystkich 
przeniesiono razem, obojętnie do 

mótcie nam ... 
Ewa 

... Czy chcielibyśmy się rozpaść. 
Oczywiście, te nie. Zrobimy pro
test jak będzie trzeba. Oczywi
ście tartuję, ale! ... Chodzimy do 
tej samej klasy za długo, teby 

się rozstawać. W tym czasie zdą
tyliśmy się bardzo dobrze po
znać, polubići ztyć ze sobą. 
Szkoda by/oby to wszystko znisz
czyć ... 

Kamil 

Jest nam bardzo smutno, te 
od 1 września 1999 roku musi
my opuścić mury naszej ukocha
nej szkoły. Panie burmistrzu wie
my, te ma Pan dzieci w naszym 
wieku, dlatego na pewno nas 
Pan zrozumie... Bardzo trudno 
nam rozstać się z naszą Panią, 
z kolegami i koleżankami. Prosi
my nas nie rozdzielać. Wierzy
my mocno w Pana mądrość i 
dobroć ... 

Mocno zmartwieni 
uczniowie III ki 

Ostatnio mam wielkie zmar
twienie. Słyszałem od moich ro
dziców i pani wychowawczyni, te 
w następnym roku szkolnym na
sza klasa nie będzie chodzić do 
tej samej szkoły .. Dorośli myślą 
tylko o sobie. A my dzieci bar
dzo się martwimy. Jest nam 
smutno, te nikt nie myśli o na
szych klasowych przyjainiach. 
Proszę więc, teby ktoś pomyślal 
o nas i nie rozdzielał uczniów 
naszej klasy 

Mateusz 

Gtranę redaguje Beata Iwan/ai;) 
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ZAKŁAD DRZEWNO-BUDOWLANY 

Szukasz mieszkania, domu? - przyjdź do nas! 
ZAKŁAD DRZEWNO-BUDOWLANY 

Przyjmujemy zapisy na mieszkania o powierzchn 
od 65 do 120m2 z garażem lub bez. Proponujemy budynki 
w zabudowie bliźniaczej szeregowej lub czterorodzinnej. 
Działki budowlane o powierzchni około 200m2 . 

Ceny konkurencyjne od 1050zł za m2 powierzchni użytkowej. 
Minimalny wkład własny 30% ustalonej kwoty - pozostałą część 

skredytuje Bank Zachodni kredytem budowlanym. 

Terminy realizacji od 6 do 18 miesięcy. 
Zakład Drzewno-Budowlany, ul. Krzywa 3, 59-320 Polkowice. Tel./fax (076) 845-81-25 
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SPARINGI GÓRNIKA Nasz zespół mając zaległe 
mecze zajmuje czwarte miejsce 

W minioną sobotę piłkarze 
Górnika przygotowujący się do 
rewanżowej rundy wiosennej ro
zegrali kolejny sparingowy mecz. 
Tym razem rywalem była IV-li
gowa Avia Siedlnica. Mecz roz
grywany w trudnych warunkach 
zakończył się zwycięstwem go
spodarzy 4:1. Identyczny rezul
tat uzyskali podopieczni Mirosła
wa Dragana we wcześniejszym 
meczu z Chrobrym Głogów. Tu 
po dwie bramki zdobyli Kułyk i 

najbliższą sobotę o 15.00 
o uędzie się ostatni z zaplano
wanych sparingów. Przeciwni
kiem naszych piłkarzy będzie 
Górnik Wałbrzych. Ze względu 
na panujące warunki miejsce 
tego spotkania pozostaje spra
wą otwartą. 

BEZSILNY LEW 
Żeńska druga liga rozegrała 

kolejną serię spotkań. Nie było 
niespodzianek, chociaż GTK 
Gorlice dopiero w dogrywce zdo
łały pokonać RMKS Rybnik 
86:84. W derbowym pojedynku 
do jakiego doszło w Legnicy po
między miejscowym Lwem a po
Ikowickim Orłem także nie do
szlo do sensacji. Co prawda go
spodynie w pierwszej części spo
tkania dorównywały kroku swo
. alkom (32:33), jednak w 
c ,jiej połowie Orzeł spokojnie 
realizował założenia taktyczne 
wykorz)'stując przy tym błędy le
gniczanek. Ostatecznie Orzeł 
zwyciężył 65:56. Punkty dla Orła 
zdobyły: Klimkowska 17, Fedo
riak 14, Chrzczanowicz 12, Kło
sińska 8, Kozdroń 7, Urban 4, 
Smolarek 3. 

ze stratą czterech punktów do 
lidera AZS Lublin. W najbliższą 
sobotę o 17.00 nasze koszy
karki podejmują GTK Gorlice. 
Mecz odbędzie się tradycyjnie 
w Zespole Szkół. 

MISTRZOWIE 
DOLNEGO ŚLĄSKA 

W ubiegłą sobotę w Wał
brzychu odbyły się z udziałem 
kilkuset zawodników mistrzo
stwa Dolnego Śląska młodzi
ków w lekkiej atletyce. W tej 
stawce nie zabrakło lekkoatle
tów polkowickich, którzyosią
gnęli wiele znakomitych rezul
tatów. Medal srebrny wywalczył 
Szymon Szot w pchnięciu kulą 
wynikiem 10,54 m. Jego kole
żanka Małgorzata Drop z wyni
kiem 9,66 m zdobyła medal brą
zowy. Czwarte miejsce w tej 
konkurencji zajął Krzysztof Ba
jek, a szóste Anna Sikorska. W 
skoku w dal Marek Rybicki był 
czwarty (5,35 m), a Przemysław 
Napierała piąty z wynikiem 5,17 
m. W biegu na 60 metrów szó
ste miejsce wywalczył Jan Be
czek, a dziewiąte Przemysław 
Napierała . Jedyną przedstawi
cielką SP-2 (wszyscy pozostali 
to reprezentanci SP-4) była Be
ata Chociaj (trener Dorota Ko
łodziejczyk), która w biegu na 
1000 metrów z czasem 3.22,00 
min. wywalczyła brązowy me
dal. Reprezentacja SP-4 zdo
była tytuł drużynowego mistrza 
Dolnego Śląska . Sukces tym 
cenniejszy, że Polkowiczanie 
byli o rok młodsi od pozosta
łych rywali. 

Trenerami lekkoatletów 
SP-4 są Dorota Wojciech 
i Robert Pierzchała . 

MIE1?ZIOWCY 
W POtF INAtACH 

W minioną sobotę zakoń
czyły się piąte mistrzostwa ha
lowej ligi środowiskowej . Za nim 
doszło do wręczenia zwycięz
com pucharów i nagród odbyły 
się finałowe spotkania z udzia
łem czterech najlepszych dru
żyn. Oto ich wyniki: 
ZlPPM - NSZZ Solidarność 6:1 
Gwar-Poż Chocianów - FKS 
Isztwan 4:7 
Gwar-Poż Chocianów - NSZZ 
Solidarność 3:2 
ZlPPM - FKS Isztwan 2:1 
Gwar-Poż Choc;anów - ZZPPM 
1:6 
NSZZ nS" - FKS Isztwan 6:5 

Zwycięzcą została drużyna 
ZZPPM kopalni .. Polkowice
Sleroszowice", która awanso
wała do półfinału mistrzostw 
Polski. Najlepszym bramka
rzem zosta ł Robert Biały a naj
lepszym zawodnikiem Arka
diusz Surożyński (obaj ZZPPM). 
Najsympatyczniejszym zawod
nikiem uznano Andrzeja Hołów
kę (NSZZ Solidarność) . Najlep
sza piątka turnieju: Robert Bia
ły, Marek Stępień Arkadiusz Su
rożyński (ZZPPM), Jacek Naj
dek (Gwar-Poż) i Dariusz Cech 
(NZSS Solidamość). Organiza
torzy turnieju składają za na
szym pośrednictwem podzięko
wania wszystkim sponsorom. 

Po 2-tygodniowej przerwie 
na parkiety powracają halowi 
piłkarze ekstraklasy. Cuprum 
Polkowice w niedzielę wyjeżdża 
na mecz z Interem Tychy, nato
miast 4 marca w Lubinie o godz. 
15.30 rozegrają zaległy mecz z 
warszawskim Żywcem. 

A JUŻ BYtO 
DOBRZE 

Po 2,5 miesięcznej przerwie 
pi/karki ręczne II ligi rozpoczęły 
rozgrywki rundy rewanżowej . 
Tydzień temu podopieczne 
Czesława Dziatkiewicza wyje
chały do lidera tabeli SMS Gli
wice. Mecz rozpoczął się sen
sacyjnie, bowiem już w pierw
szych minutach polkowiczanki 
prowadziły 4:2. W miarę upły
wu czasu przewaga topniała 
aż ... Ostatecznie nasze dziew
częta przegrały 16:39. W ubie
głą sobotę było podobnie, choć 
rozmiar porażki był dużo więk-

szy. Nasze szczypiornistki gra
jąc jedynie w siódemkę (liczne 
kontuzje) przegrały w Krakowie 
z tamtejszymi akademiczkami 
18:44 (7:27). Bramki dla Cze
sława zdobyły: bramkarka 
Chupka (zmuszona grać W 
polu) oraz Czech po 5, 

Gumienna i Wojciechowska po 
3 oraz Macińska 2. W najbliż
szą sobotę podejmują u siebie 
Sokoła Lary. Mecz odbędzie się 
w hali głogowskiej JW o godzi
nie 16.00. 

Z NOTATNIKA SZS 

13 lutego z udziałem szkol
nych drużyn odbył się finał miej
ski koszykówki dziewcząt szkół 
podstawowych. Zwyciężyły 

dziewczęta z SP-3 przed SP-1 . 
Cztery dni później w finale rejo
nowym triumfowała reprezenta
cja SP-3 przed SP-1. W finale 
miejskim chłopców, który odbył 
się 20 lutego zwyciężyli koszy
karze z SP-3 przed SP-4, SP-
2, SP-1. Finał rejonowy już w 
najbliższą środę . Odbędzie się 

on w SP-3 o godzinie 11 .30. 
W ubiegłą niedzielę w Klucz
borku odbyły się II otwarte mi
strzostwa tego miasta w pływa
niu w kategorii dzieci. 

W imprezie tej uczestniczy
ła także członkowie sekcji pły
wackiej MKS Orzeł Polkowice. 
Ostatecznie nasi reprezentanci 
wywalczyli miejsca: 
2. Piotr Jakubowski na dy
stansie 50 m stylem mo
tylkowym w czasie 47,13 
sek.(kl. IV) 
2. Bartek Abrolat na 100 m 
stylem dowolnym - 1.25,89 
min. (kI. IV 
2. Karolina PuchaIska 50 
m stylem motylkowych -
50,03 sek. (kI. IV) 
2. Karolina PuchaIska 50 
sto dowolny - 37,30 sek. (kI. 
III) 
3. Iwona Korolewicz na 50 
m style klasycznym-
1.01,12 min. (kI. III) 

Karolina Puchaiska wywal
czyła również drugie miejsce w 
klasyfikacji na najwszechstron
niejszą pływaczkę zawodów. 

Pozostali reprezentanci Po
Ikowic to: A. Wanecka, M. Zyra, 
M. Marciniak, O. Łukaszczyk, 
M. Godlewska, A. Kluska, M. 
Janik, J. Kaletka i Z. Widuliń
ska. Trenerem sekcji jest Zbi
gniew Pucha Iski 

Stronę redaguje 
Andrzej Lech 
tel. 848-12-90 
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DOLNOŚLĄSKIE 
MODELOWANIE 

Z udziałem ponad 80 zawodników w lubiń
skim Domu Kultury w ubiegłą niedzielę odbył się 
pierwszy, po reformie administracyjnej kraju, dolno
śląski konkurs modeli kartonowych i plastikowych. 
Impreza mlala charakter otwarty sląd udzlal w niej 
kilkunastoletnich chłopców, mlodzieiy i dorosłych. 

Po raz ~erwszy w Imprezie o tym zasięgu star1owa" 
polkov.iccy modelarze. 
W kategorii okręlów zwyciężył Zbigniew Waclń
ski. 

.Jestem bardzo zadowolony ze swojego star
tu. Konkurentów w tej kategońi b;*l kilkudziesięciu 
z wieloma doskonale przygotowanymi modelami 
Cieszę się, te pokonalem rywali. 

Oprócz pana Zbigniewa uczestnikami lej ry
walizacJi uczestniczyłi jako reprezentanci Polkowic 

Mariusz Kuchar
czyk i Paweł Cur
lej. 

- Mimo, te m<r 

de/arslWem param 
się od kilku lal, to 
jednak w takiej im
prezie występowa
łem po raz pierwszy 
- mówi Mariusz 
Kucharczyk - Je
stem ukontentowa
ny zwlaszcza, te 
zająłem w swojej 

klasie cztery pierwsze miejsca Cót więcej trzeba 
dla modelarza. Swojego zadowolenia nie 
ukrywa! !akte Paweł Cur1e), który ma najmniejsze 
doświadczenie w tej branży, a mimo to zdołal poko
nać rywali zajmując ostatecznie drugie miejsce w 
swojej klasie. - SWój start zawdzięczam panu Wa
cińskiemu, ktÓl)' namówił mnie do udziału w tym 
konkursie -slwierdzJl Paweł Curłej - to jest wspa
niala zabawa z domieszką rywalizacj. Niewątpliwie 
w tym sporcie bardzo potrzebna jest cierpliwość i 
It)'/JwaIośt Jak zresztą w katdej dyscyplinie. Uwiet'l
czeniem naszej pracy jest udział w ta/lJej imprezie, a 
co dopiero zdobycie jednej z głównych nagród. Z 
dnia na dzień poszerza się grono połkowickich mo
dełarzy. Prócz tych uczestniczących w dolnośląskiej 
impreZIe, do modelarstwa gamie się sporo dZIeci i 
mIodzrety. Stąd pomysł uruchomienia w poIkowic
kiej SP-4 modelami, z której moina korzystać w 
katdą sobotę w godzinach od 10-12.00. Zajęcia 
odbywają się w saR nr 6. Motorem napędowym tej 
inicjatywy był Zbigniew Waciński, który przymierza 
się do organizacji wielkiej Imprezy właśnie w Polko
wicach. 

- Chciałbym w ramach obchodów tegorocz
nych Dni Polkowic -wyjaśnia pan Zbigniew - 1Of9a

nizować dolnośląski przegląd modeR kartonowych i 
plastikowych. Jest trochę czasu, aby przygotować 
się do niej organizacyjnie. Przede wszystkim jednak 
do udziału w niej naszych młodszych kolegów. 

Jestem przekonany, że tego typu spotkanie 
dolnośląskich modelarzy w naszym mieśde będzie 

znakomilą okazją do wypromowania miasta, gminy I 
powiatu oraz potkowicklego modelarstwa, które ma 
Ioż, Jak się okazuje pierwsze swoje sukcesy. Myślę, 
ze ze znalezieniem spol1SOlÓW nie powinno być pro
blemów. (ale) 

TEGOROCZNE PLANY SM "CUPRUM" 
Głównym filarem działalności spół

dzielni Mieszkaniowej .CUPRUM" w Po
Ikowicach jest utrzymanie należytego sta
nu technicznego budynków na terenie Jej 
zasięgu . 

Tegoroczne ze-
stawienie potrzeb ~ 
remontowych na za-
sobach SM .CU-
PRUM· obejmuje: 
1. Konserwacje i 
usuwanie awarii 
wodno-kanalizacyj
nych, centralnego 
ogrzewania, ciepłej 
I zimnej wody. insta
lacji gazowych i i 
elektrycznych. ;: 
2. Roboty ogólnobu- • 
dowlane, które obejmą zakres naprawy 
tynkówi podloży, zalecenia kominiarskie 
oraz usuwame wad technologicznych. 
3. Roboty instalacyjne i wymiana instala
cji Ciepłej wody przy ul. Lipowej numery 

Miłośnicy Polkowic 
21 lutego w Zjeździe ~Gór

nicza Strzecha" odbyło się I 
Walne Zebranie Członków 
Towarzystwa Miłośników Po
Ikowic. W trakcie obrad wy
brano logo Towarzystwa, któ
re będzie jego znakiem roz
poznawczym. Zgłoszono wie
le wniosków związanych z 
promocją Towarzystwa. Jed
nym z pierwszych będzie wy
stawa historii Polkowic_ 

Podczas obrad wybrano 
nowe władze Towarzystwa. 
Prezesem zastal Roman 
Tomczak, główny pomysło
dawca i inicjatore zalożenia 
TMP. Wiceprezesem wybra
no Ireneusza Zaja. Funkcję 
sekretarza powierzono Izabeli 
Wójcik a skarbnika Maciejo
wi Barskiemu. Członkami za
rządu Towarzystwa zostali 
Mieczysław Pędlowski, Ma
rek Ziomek i Piotr Walis. 
Więcej informacji o działal

ności i najbliższych planach 
Towarzystwa przekażemy w 
jednym z najbliższych wydań 
Informatora. (cil/a) 

12-25, Miedzianej numery 7-9. 
4. Przeprowadzenie przeglądu kontrolno
pomlarowe90 instalacji elektrycznej w bu
dynkach na terenie osiedla Krupińskiego . 

5. RemonI Instalacji elek
tryczneJ na klatkach I w 
piwnicach w budynku ul. 
Ratowników 7-9. 
6. Przegląd kontrolno-po
miarowy szczelności insta
lacji gazowej budynków na 
terenie Sienkiewicza· 
7. Bieżąca kontrola insta
lacji gazowych przy ulicach 
Skalników i Ociosowa. 
8. Ciągla konserwacja 
i utrzymanie w ruchu dźwi
gówosobowych. 

O dalszych tegorocz
nych planach i działaniach SM .CUPRUM" 
będziemy informować na bieżąco na la
mach Informatora. 

(cźl/a) 

Rozmowy 
niekontrolowane 

Jestem matką i martwię się rejoniza
cją. która Obowiązywać będzie od nowe
go roku szkolnego. Po ostatnim spotka
niu z rodzicami uczniów na ten temat moje 
zmartwienie jeszcze bardziej się pogłębi
ło. Według przyjętej rejonizacji moje dziec
ko będzie uczęszczać do SP-2 mimo, że 
mieszkając przy ul. Ratowników miałoby 
zaledwie parę kroków do .trójkl·. Informa
cJa , z którą się zetknęłam w czasie tego 
spotkania, zakrawa na kpiny. Powiedzia
no mi bowiem, że, mogę oczywiście napi
sać podanie do dyrektora SP-3 o przyję
cie mojego dziecka, które Jest .spoza re
jonu·. ZostanIe przyjęte , jeśli będzie miej
sce. Z kolei już dziś wiadomo. że miejsc I 
tak nie ma. Chcielibyśmy dowiedzieć się 
kto i według jakich kryteriów opracowy
wal rejonizację . Dlaczego dzieci przydzie
lane są do szkoły nie będącej w Okolicy 
ich zamieszkania. 

Anna M. z ul. Ratowników 

Piszę w imieniu mieszkańców jedne
go z bloków przy ul. Paderewskiego. Od 
pewnego czasu nikt nie sprząta klatek 
schodowych w budynkach przy ul. Pade
rewskiego. W niektórych drzwiach wej
ściowych są także zbite szyby. Nikt jakoś 
nie próbuję się tym zainteresować . O tym 
jednak. że na klatce schodowej może być 
czysto, milo i przytulnie niech świadczy 
przyklad z ulicy Skalników 17. Tam wi
dać, że budynki mają swoich gospodarzy. 

MIeszkanka z ul. Paderewskiego. 

• Szeregowcowi Marcinowi Zając po
dziękowania za super imprezę z okazji 
przysięgi wojskowej. Stary masz już mie
siąc za sobą. Pozostało jeszcze tylko 
11 miesięcy. Pozdrawiam, Marsza/. 

• Danusiu nie martw się . wszystko bę
dzie dobrze. Tego życzą ci Beata z An
drzejem. 

• Mlchalkowl Fomalskiemu z okazji siód
mych urodzin dużo uśmiechu i samych 
szóstek życzą koleżanki I koledzy z V 
gr. Przedszkola przy SP-4. 

• Z okazji kołejnych urodzin Danielowi 
Sitnicklemu, prezesowi MB-Media, ży
czenie wszelkiej pomyślności składa ze
spól redakcyjny. 

agencja reklamowa 

lo również: 
ulo t k i, broszury, f olde
ry, k atalogi, wizytówki , 
p ap 1ery f i rmowe, koper t y. 

OD PON\tSlU 
DO PROJEKfU 

NISKIE CENY! 
DOBRA JAKOŚĆ! 
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